
Geachte college, 01-04-2021

We zien in Laarbeek de laatste jaren steeds vaker zorgboerderijen verrijzen en soms vervolgens 
verder uitbouwen. Dat gebeurt natuurlijk niet zomaar; er blijkt een behoefte te zijn die hiermee 
wordt ingevuld. Mede gezien de aankomende behandeling van de omgevingsvisie in juni, willen wij 
een compleet beeld krijgen van de zorgboerderijen in onze gemeente.

Verzoek:

1) We ontvangen graag een overzicht van de reeds aanwezige zorgboerderijen in Laarbeek.
2) Tevens ontvangen we graag alle verleende vergunningen aan deze bedrijven, inclusief 

eventueel aanvullende regels, afspraken en aantallen van toegestane vaste bewoners en 
personen dat per dag gebruik mag maken van dagbesteding.

3) Ook ontvangen we graag een overzicht van bedrijven en/of locaties die voornemens zijn een 
zorgboerderij verder uit te breiden en hiervoor al een vergunningsaanvraag hebben 
ingediend. Ook hierbij willen we weten om wat voor soort uitbreiding het gaat en wat dit 
betekent voor het aantal cliënten dat er vervolgens extra mag wonen, dan wel gebruik mag 
maken van dagbesteding.

4) Ten slotte ontvangen we graag een overzicht van eventuele bedrijven die op dit moment een 
verzoek hebben ingediend om een nieuwe zorgboerderij (locatie) op te starten (inclusief om 
hoeveel bewoners en mensen voor dagbesteding het hierbij gaat).

Vragen:

1) Aan welke regels/voorschriften moet een zorgboerderij voldoen? 
2) Is hier een vergelijk te maken met de ‘traditionele’ verzorgingshuizen? 
3) Indien dat niet zo is: waar zitten de verschillen in? 

Indien dat wel zo is: welke regels/voorschriften gelden voor beide 
verzorgingsaccommodaties?

Vriendelijke groeten,
Fractie-PNL.


